


BRANKÁŘI
Jakub Markovič
Dominik Holec
Mikuláš Kubný

30
35
41

13. 07. 2001
28. 07. 1994
12. 09. 2004

OBRÁNCI
Michal Frydrych
Matěj Chaluš
Patrick Kpozo
Karel Pojezný
Michal Fukala
Jan Juroška
David Lischka
Matúš Rusnák
Emannuel Uchenna 
Aririerisim

17
37
15
7
6
24
19
66
2

27. 02. 1990
02. 02. 1998
15. 07. 1997
23. 09. 2001
22. 10. 2000
02. 03. 1993
15. 08. 1997
19. 12. 1999
04. 12. 2003

ZÁLOŽNÍCI
Jiří Boula
Paixao da Silva Ewerton
Samuel Grygar
Roan Nogha
Matěj Šín
David Buchta
Issas Fomba
Daniel Holzer
Tomáš Rigo
Radim Šudák

5
32
13
18
10
9
23
95
12
14

08. 04. 1999
28. 12. 1996
09. 08. 2004
12. 03. 2004
02. 06. 2004
27. 06. 1999
24. 05. 2001
18. 08. 1995
03. 07. 2002
02. 03. 2004

ÚTOČNÍCI
Jiří Klíma
Erik Prekop
Filip Kubala
Abdullahi Tanko

21
33
28
20

05. 01. 1997
08. 10. 1997
02. 09. 1999
12. 05. 1998

SOUPISKA
FC BANÍK OSTRAVA
HL. TRENÉR: PAVEL HAPAL

BRANKÁŘI
Viktor Baier
Martin Jedlička
Matáš Šilhavý
Marián Tvrdoň
Florian Wiegele

30
16
15
13
1

16. 01. 2005
24. 01. 1998
06. 03. 2007
18. 08. 1994
21. 03. 2001

OBRÁNCI
Sampson Dweh
Milan Havel
Lukáš Hejda
Václav Jemelka
Svetozar Marković
Jan Paluska
Cory Sène

40
24
2
21
3
5
4

10. 10. 2001
07. 08. 1994
09. 03. 1990
23. 06. 1995
23. 03. 2000
23. 06. 2005
20. 04. 2001

ZÁLOŽNÍCI
Cadu
Lukáš Červ
Erik Jirka
Lukáš Kalvach
Jan Kopic
Jhon Mosquera
Jiří Maxim Panoš
Tom Slončík
Alexandr Sojka
Cheick Souaré
Pavel Šulc
Matěj Valenta

22
6
33
23
10
18
20
29
12
19
31
32

08. 08. 1997
10. 04. 2001
19. 09. 1997
19. 07. 1995
04. 06. 1990
08. 05. 1990
15. 11. 2007
21. 12. 2004
02. 04. 2003
03. 09. 2002
29. 12. 2000
09. 02. 2000

ÚTOČNÍCI
Prince Adu
Raifiu Durosinmi
Christophe Kabongo
Ricardinho
Daniel Vašulín
Matěj Vydra

80
17
37
9
51
11

23. 09. 2003
01. 01. 2003
27. 08. 2003
23. 04. 2001
11. 06. 1998
01. 05. 1992

SOUPISKA
FC VIKTORIA PLZEŇ
HL. TRENÉR: MIROSLAV KOUBEK



První cíl už Viktoria postupem do skupinové fáze Evropské ligy 
splnila. Tím druhým je skončit v lize do třetího místa tak jako v 
minulém ročníku.

I tam zatím Plzeň, disponující rozpočtem kolem 300 milionů ko-
run, plní plán. Je třetí. Největší hvězda soupeře? Určitě Pavel Šulc. 
Reprezentant, autor pěti letošních gólů, kolem kterého už krouží 
kluby ze západu Evropy.

FC VIKTORIA PLZEŇ
V SEZÓNĚ 2024/2025

NEJLEPŠÍ STŘELEC NEJPRODUKTIVNĚJŠÍ HRÁČ
Pavel Šulc (5) Pavel Šulc (6)

Počet vstřelených gólů: 

Počet inkasovaných gólů: 

18 (3.)

7 (3.)

Góly vstřelené doma: 

Góly inkasované doma:

11 (2.)

2 (4.)

Góly vstřelené venku:

Góly inkasované venku:

7 (6.)

5 (3.)

Počet střel:

Počet střel proti:

140 (9.)

37 (12.)

Počet střel na branku:

Počet střel proti na branku:

49 (6.)

18 (9.)

OFENZÍVA

DNEŠNÍ LIGOVÝ SOUPEŘ
OČIMA STATISTIK A ČÍSEL

DEFENZÍVA



JAK TO VIDÍ FANOUŠCI

JAK TO VIDÍ OSOBNOST
VÁCLAV DANĚK
BÝVALÝ KANONÝR BANÍKU

Marek Juras: Lukáš Zábřeh: Jiří Chlup:

Myslím si, že Baník má na to, aby Plzeň zaskočil a za-
bodoval. Klíčové bude uhlídat nejnebezpečnější plzeňské 
hráče, jakým je například Šulc. Pak je tu druhá důležitá 
věc. Jestli se Baníku podaří a jestli se k tomu odhodlá, 
aby taky proti Plzni vyrukoval s aktivní nátlakovou 
hrou. Já věřím, že to tak bude. Je to určitě lepší způsob 
než to zavřít a čekat na brejky, zvláště když Baník 
prokázal, že i proti silnému soupeři dokáže být doma 
dominantní.

No a pak jsme u třetí nezbytné okolnosti, která je pro 
úspěch Baníku důležitá. Tou je efektivita. V tom je Plzeň 
silná, Baník zatím tolik ne, ale i Baník má hráče, kteří 
góly dávat umí. 
Můj tip: 1:1

0:0. Očekávám opatrný 
zápas, kde za mne ne-
padne ani gól. Baník i 
Plzeň mají dobrou formu. 
Toto utkání bude spíše 
taktické než gólové.

FCB - Plz 1:2. Baník sice 
hraje skvěle, ale Plzeň 
je lepší. Eveho si Plzeň 
pohlídá, bohužel nemáme 
v Baníku výjimečného 
útočníka. Plzeň má bo-
hužel kvalitnější kádr.

2 : 1 vyhraje Baníček. 
Bude to těžký zápas. 
Věřím, že naši synci 
jsou dobře připraveni na 
zápas. Dáme oba góly z 
penalt a vyẓ̌eneme Plzeň 
z 3. místa, protože tam 
patří Baníček. Je nejlepší 
u nás. BP

7Jak to vidí osobnosti / fanoušci



Jiří Klíma
mimo hru 

Liverpool F.C. účastníkem 
Mem. E. Hadamczika!

Derby s Opavou
v Jihlavě

Baňky odmítají
přibrzdit

Baníku se dlouhodobá zranění v aktuál-
ní sezoně doposud vyhýbala. Teď už to 
ale bohužel neplatí: ze hry je na delší čas 
Jiří Klíma, který má zlomenou zánártní 
kůstku.
 
Sedmadvacetiletý ofenzivní hráč ke 
svému zranění přišel v závěru posled-
ního ligového utkání v Mladé Boleslavi. 
Po jednom ze soubojů dohrával s bolestí 
a v týdnu si pak musel vyslechnout 
nepříjemnou diagnózu.
 
„Vypadá to na dlouhodobější absenci, 
možná až na šest týdnů. Je to smůla, 
myslím, že i ten zákrok, který tam 
byl na něj v závěru, nebyl úplně v 
pořádku,“ řekl kouč Pavel Hapal.

Druholigové derby s Opavou sehraje 
béčko příští týden až v Jihlavě. Slezský 
FC má po nedávných povodních zničený 
areál v Městských sadech a odpovídající 
azyl nalezlo pro utkání s Baníkem v 
Jihlavě.
 
Opavští mají po záplavách dočasné 
útočiště v Hlučíně, jehož stadion však 
na rizikové zápasy tohoto typu není 
koncipován. Po řadě různých návrhů 
byla nakonec potvrzena jako náhradní 
řešení Jihlava.
 
Baník byl připraven přistoupit na 
výměnu pořadatelství, ale vítkovický 
stadion je v termínu derby už obsazen 
atletikou. Muselo se tedy hledat jiné 
řešení. V Jihlavě se bude hrát v pátek 
25. října od 18:00.

Hvězdné obsazení bude mít listopa-
dový, již 47. ročník žákovského turnaje 
Memoriál Evžena Hadamczika. Svou 
účastí jej totiž ozdobí žákovský výběr 
Liverpool F.C.!

Zástupci nejsilnějších evropských klubů 
si už zkrátka zvykli, že turnaje Akad-
emie FCB mají vynikající úroveň a že 
stojí za to se jich účastnit. „Je za tím 
poctivá práce všech lidí, kteří jsou do 
organizace těchto turnajů zapojeni. 
Dnes už jsme v situaci, kdy si zástup-
ci těchto velkých klubů vzájemně 
předávají doporučení a jsme rádi, že 
ta doporučení jsou taková, že k nám 
stále tito kluboví velikáni své týmy 
posílají,“ řekl Roman Holiš, předseda 
Akademie FCB.

Letošního ročníku MEH se zúčastní 
také celky ze Slovenska, Polska, Srb-
ska a Maďarska. Turnaj se bude konat 
ve dnech od 22. do 24. listopadu v 
prostorách velké haly City Campus 
Ostravské univerzity. 

Ženy Baníku nemají brzdy! Zvládly také 
utkání 8. kola druhé ligy žen na půdě 
dosud jen jednou poražených Českých 
Budějovic. Vyhrály 4:0 a v tabulce, v níž 
jim chybí ještě dohrát odložený duel s 
Duklou, mají svěřenkyně trenéra Wi-
tolda Zajace po 8 odehraných zápasech 
plných 24 bodů a vedou 3 body před 
béčkem Sparty a 6 bodů před Českými 
Budějovicemi.

“V Budějovicích jsme soupeři vnutili 
svůj styl hry a dominovali jsme po 
celých devadesát minut. Dokáza-
li jsme si vytvořit řadu možností, 
čtyři z jsme proměnili a hráli jsme 
opravdu dobře,” chválil svůj tým trenér 
Witold Zajac.

8 9aktuality aktuality

AKADEMIE



Má formu, patří mezi nejlépe hodnocené brankáře Chance ligy, stal se i součástí 
širšího reprezentačního týmu. JAKUB MARKOVIČ si na svou šanci v Baníku musel 
počkat. Dnes v něm má Baník mimořádně kvalitního gólmana.

Určitě se to k tomu dá přirovnat. Tím spíš, že my gólmani moc gólů nedáváme. Já teda 
nedal ještě ani jeden. Ale ano, tak jako hráči, hlavně ti ofenzivní, mají za úkol gól vstřelit, 
našim úkolem je gól nedostat. A když se to podaří, člověk cítí takový trochu individuální 
úspěch a dobře odvedenou práci, i když to čisté konto je vždycky výsledkem práce celého 
týmu.

Celá kabina se těší. Ten zápas by mohl mít grády.

Taky proto, tohle zní skvěle, ale teď je to jenom šance. Aby se to stalo, musíme to utkání 
stoprocentně zvládnout a až potom po víkendu si v takovém případě budeme moct říct, že 
jsme Plzeň dotáhli.

Musím říct, že kdyby to někdy bylo možné, rád bych si té Food zóny někdy užil. Hodně 
jsem už o tom slyšel nebo četl, ale ještě jsem tam nebyl, protože jako hráč přicházím z druhé 
strany a mám před zápasem svůj režim a povinnosti. Ale jestli budu na fotbale někdy jako 
divák, zajdu si tam něco zkusit a posedět. A jestli je teď ta Food zóna nějak rekordně velká, 
tak o to víc to fanouškům závidím a přeju.

Musel jsem si na tu šanci rok počkat. Teď na mě ta řada přišla, ano, užívám si to, ale
zadarmo člověk nic nedostane. Tu výkonnost musíte neustále potvrzovat a abyste ji mohl 
potvrzovat, musíte na sobě pořád pracovat. Pak si člověk může říct, ano, jsem rád, že se nám 
daří.

Jsem rád, že jsem se tam vůbec poprvé v životě dostal. To že jsem nechytal, to bylo
rozhodnutí trenérů gólmanů, které absolutně respektuju. Mohl jsem tam být, mohl jsem 
nasát tu atmosféru, mohl jsem se něčemu přiučit tak, abych se do té reprezentační branky 
třeba jednou dostal.

Můžeme to tak brát a budu jen rád, když ta série bude co ne-
jdelší. Tím spíš, že udržet nulu v utkání s Plzní nebude lehký 
úkol. Ale taky ne nezvládnutelný. Budu rád, když to jako tým 
zvládneme, nulu udržíme a tu sérii natáhneme. A kdoví, jak 
dlouhá pak třeba bude.

Jak si užíváte svou současnou pozici v Baníku? 

Což se ve vašem případě dokonce odrazilo pozváním do reprezentace…

Je pro gólmana čisté konto něčím takovým jako pro hráče vstřelený gól?

Čeká vás utkání s Plzní. První utkání s týmem silné trojky v této sezoně

I proto, že Baník má šanci se v tom utkání na Plzeň bodově dotáhnout?

Součástí utkání bude opět Food zóna, tentokrát rekordně velká, co do 
počtu stánků. Nemrzí vás někdy, že nemáte možnost taky přijít něco 
koštnout a posedět?

Příliš často se o tom nemluví, ale v letošní se-
zoně jste dokázal 401 minut v kuse udržet čisté 
konto, což je v této chvíli druhá nejdelší gólman-
ská neprůstřelnost v lize. V Mladé Boleslavi jste 
v minulém utkání neinkasoval, takže je založeno 
na novou sérii…

JAKUB MARKOVIČ: TU ŠANCI MUSÍME
PROMĚNIT

10Rozhovor



Stará garda zpestřila
hodslavické jubileum

6Stará garda

Hráči se zkušenostmi z Premier League, Bundesligy, francouzské ligy, několik držitelů 
ligového titulu a také jeden bronzový medailista z mistrovství Evropy! A k tomu další 
slavní baníkovci. Zní to přepychově, ale právě taková sestava Staré gardy Baníku Os-
trava se sešla v létě při oslavě 100 let od založení fotbalového klubu v Hodslavicích.

Že Hodslavice nejsou jen rodištěm Františka Palackého, nebo dějištěm letního volejbalového 
turnaje, ale také místem, kde se daří fotbalu, to na hřišti místního FK dokázali nejen slavní 
baníkovci minulých let, ale také členové staré gardy místních Hodslavic.  K vidění byl na 
výsost pohledný fotbal, v němž brala vrch opět Stará garda Baníku, která zvítězila 8:3.

Branky Baníku: Tchuř 2, Varadi, Lukeš, Samec, Joukl, Svatonský, Veselý.
SG Baníku: Buček – Samec, Drozd, Lukeš, Bolf, Žůrek, Papadopulos, Joukl, Varadi, Fischer, 
Veselý, Neuwirth, Zajaroš ml., Šlachta, Svatonský, Tchuř. Trenér: Ivo Staš.

AKČNÍ CENY
POŘIĎTE SI VŮ Z LEXUS ZA

Lexus Ostrava, Krmelínská 762/12 
www.autobond.cz

3ROKY 
PRO VÁS 
V OSTRAVĚ

Využijte jedinečnou možnost pořídit 
si Lexus za lákavou akční cenu.

Aktuální nabídku zobrazíte 
načtením QR kódu.
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V BANÍKOVSKÝCH ŠATNÁCH
VONÍ ITALSKÁ KÁVA

Poznejte
Caffe Guglielmo

Oficiální Partner
FC Baník Ostrava

Apple and the Apple Logo are trademarks
of Apple Inc. Google Play and the Google 
Play logo are trademarks of Google LLC.
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15 let
pro vás!

 

Venkovní reklama
začíná u nás!
Výroba a montáž billboardů
a reklamních konstrukcí
Grafické návrhy

Zaregistrujte se
a získejte mnoho

výhod!
fanshopfcb.cz
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FANSHOP FCB

ZIMNÍ BUNDA MACRON
FC BANÍK OSTRAVA

DLOUHÁ ZIMNÍ BUNDA 
MACRON FCB

Dámská mikina bílá
Macron PREMIUM

ŠÁLA „RETRO“
FC BANÍK OSTRAVA

1 990 Kč 2 790 Kč

1 890 Kč 350 Kč





www.pialek.cz



Charisma, 
kterému 
neodoláte

Auto Heller 
Ostrava

Cihelní 3160/49b
autoheller.cz 

Nové 
Audi SQ8 SUV

Hodnoty spotřeby paliva a emisí CO2: 12,0 – 12,8 l/100km, 
272 – 291  g/km. Vyobrazený model je pouze ilustrativní. 
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